
Zasedání KR 29.6.2009
 
přítomni: Jiří Krupka, Michal Šindler, Anna Krejcirikova (dříve Šimková),Marek Vyšinka, Brima 

    Wunnie 
hosté:       Luboš Piš, Martin Dekar

1. predstaveni noveho clena KR  a přidělení funkcí
2. informace ze setkání kolejních rad – Marek Vyšinka poreferoval o setkání kolejní rad 

různých škol z různých měst (Praha,Liberec a Ostrava). Byla dohodnuta spolupráce, na jejíž 
formě se pracuje. V první fázi by se mělo jednat o webovou platformu pro členy KR 
(webové forum).

3. Oficialni výtka pro tým EuroRobot za nevhodné užívání mistnosti KR. Jedná se o nepořádek 
a vysoký počet lidí s přístupem do místnosti KR.

4. rezervace ubytovani - byly projednány možnosti rezervace pokojů pro příští rok. Bude 
jednat s vedením KAM a s vedoucí koleje 17.listopadu o získání potřebných údajů.

5. patra pro letni ubytovani – kolejní rada bude jednat o patrech pro letní ubytování na další 
léta, aby bylo před nástupem na koleje jasné, které pokoje budou k dispozici pro letní 
ubytování.

6. KR navrhne přesun praček do menších místností, aby se získal prostor pro více sušáren. 
Sušárny jsou díky konstrukci kolejím špatně odvětrané a proto zvažte sušení prádla na 
pokoji.

7. kvalita vody – KR debatovala kvalitu vody. Hygienické kontroly jsou dělany jednou ročně a 
voda splňuje hygienické normy.

8. Luboš Píš byl za své zásluhy jmenovan čestným členem KR a nadále bude v konferenci KR. 
Nemá však již žádné povinnosti a jeho hlas bude čistě poradní, jelikož není již oficiálním 
členem KR.


